
 

1 

 

Referat skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 7. februar 2023 kl. 17.00 – 19.00 

Deltagere: Mariette Jørgensen (MJ), Pia Kaufmann (PK), Tina Hahn (TH), Sarah Callesen (SC), Jonas Lund Asmussen (JA), Annika Cording 
(ACO), Anette Helms (AH), Alison Christensen (AC) Frank Bolding (FB), Hanne Petersen (HP), Søren Buchholdt (SB) 

 

  

Afbud: FB 
Ordstyrer: ACO 
Referent: HP 

 

 

Referat  

1. Godkendelse af dagsorden og referat 1. Godkendt 

2. Skolens hverdag – (17.00-17.15) 
 

 Elevråd  

 SFO 

 Medarbejderrepræsentanter ved AC 
og FB 

 Kontoret ved HP og SB 
- Aflysning af 

onlinemodul/introduktionskursus 
for skolebestyrelsesmedlemmer  

- Fælles dialogforum for folkeskoler 
d. 16.3 kl. 19-21 

- Projekt multibane 
- Projekt legeplads for yngre børn 
- Asylklasse 
- Skolevenner 

 Nyt fra formanden 
 

2. Skolens hverdag 

Elevråd: 

Sarah og Deniz fra 4. kl. refererede fra de afholdte 

elevrådsmøder. 

Legepatruljen for indskolingen har været i gang 

fra start januar 2 gange ugentligt.  Det er meget 

populært, der er ca. 20 – 25 elever som deltager 

hver gang.  

Aktivitetstasken, som henvender sig til 

mellemtrinnet, er også så småt ved at komme i 

brug. 

Elevrådet får stor ros af Søren for deres initiativ 

og engagement. 

Efter ønske fra eleverne og elevrådet fjernes 

opdelingen af cykelskuret, så alle må bruge det. 

Elevrådsønsker: 

 Udendørs skakspil 

 Parkourbane 
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SFO: 

Skole og SFO har afholdt indskrivnings- Åbent  

husarrangement for kommende 0. kl.`s børn og 

forældre med mange besøgende. 

 

Der har været prinser og prinsessefest for 0. og 1. 

kl. med spisning, dans, leg, skattejagt og meget 

med glade og begejstrede børn.  

Medarbejderrepræsentant: 

Intet nyt 

Kontoret: 

Onlinemodul/introduktionskurset for 

skolebestyrelsesmedlemmer, bliver ikke længere 

udbudt af skole og Samfund, så derfor gennem-

føres det ikke.  

Annika og Søren deltager i det Fælles dialogforum 

for folkeskoler d. 16.3.23 kl. 19.00 – 21.00. 

Der er afsat midler fra områdefornyelsesprojektet 

til etablering af en multibane og evt. andre 

aktiviteter på den nuværende skøjtebane.  

Forventes klar september 2023. 

I samarbejde med dagplejen, Bolderslev Børnehus 

og lokalrådet sendes en ansøgning til puljen af 

VE-midler til etablering af legeplads for småbørn, 

børnehavebørn og andre interessenter i byen, på 

skolens nye legeområde, som naturligvis også må 

bruges af skolens elever. Søren udarbejder 

ansøgningen. 

På nuværende tidspunkt er der 2 elever i 

asylklassen 

Birgit Langelund er startet som skoleven på 

skolen sidst i januar måned, det fungerer super 
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godt og både elever og medarbejdere er glade for 

samarbejdet.  

Nyt fra formanden: 

Intet nyt 

3. Evaluering af aktiviteter – (17.15-17.20) 
 

 Luciaoptog d. 13.12 kl. 8.10 

 Juleafslutning d. 21.12 kl. 7.55-12.00 
 

3. Evaluering af aktiviteter 

Luciaoptoget gik rigtig fint, det var et super 

hyggeligt arrangement og der er opbakning til, at 

det fortsætter næste skoleår. 

Juleafslutningen forløb rigtig fint. Det var en 

hyggelig gåtur ud til kirken, en dejlig oplevelse i 

kirken, hvor eleverne bidrog med korsang, 

oplæsning og tegninger samt et dejligt break på 

hjemturen med varm kakao og boller (tak til 

Annika for hjemmebagte boller). Dagens 

afslutning med hygge i klasserne og fælles 

samling i AULA`en var en god afslutning på en 

dejlig dag. 

4. Kommende aktiviteter (17.20-17.25) 
 

Orientering om: 
 

 Fastelavnsfest d. 10.2 kl.7.55-9.40 

 Sprogdag d. 10.2 i 3.-5./6. lek.  

 Åbent hus d. 1.3 

 Elevevalueringsdage d. 20.+21.3 

 Team Rynkeby Skoleløb d. 31.3 

 Skolernes Sangdag d. 31.3 – aflyst på 
skoleniveau 
 

4. Kommende aktiviteter  

Søren orienterede omkring kommende aktiviteter 

 

5. Suppleringsvalg til skolebestyrelsen for 
skoleåret 23-24 – bilag 1 (17.25-17.35)  

 

Baggrund: Pia Kaufmann udtræder af 

skolebestyrelsen ved udgangen af 

skoleåret 22-23, da hun ikke længere 

har børn på Bolderslev Skole.  

5. Suppleringsvalg 

Pia Kaufmann udtræder af skolebestyrelsen ved 

udgangen af skoleåret 22-23. 

Søren orienterede omkring proceduren for 

afvikling af suppleringsvalget, som foretages i 
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 Orientering om afvikling af 
suppleringsvalget  

 Nedsættelse af valgbestyrelse 
 

foråret 2023. Den valgte bliver valgt for en 1. 

årige periode. 

Skolebestyrelsen godkendte proceduren. 

I foråret 2024 afvikles der forskudt 

skolebestyrelsesvalg, hvor de valgberettigede kan 

vælge, om de vil stille, op for en 2 årige eller en 4. 

årige periode.  

Alle forældrevalgte skolebestyrelsesmedlemmer 

er på valg i 2024. 

Der blev nedsat en valgbestyrelse bestående af 

Annika og Søren.  

Skolebestyrelsen besluttede at den nuværende 

konstituering med Annika Cording som formand 

og Tina Hahn som næstformand, fortsætter efter 

suppleringsvalget. 

6. Regnskab 2022 – bilag 2 (17.35-17.45) 
 

 Orientering om regnskab for 2022 
 

6. Regnskab 2022 

Søren gennemgik regnskabet for 2022 som 

sluttede med et mindreforbrug på ca. 180.000,- 

7.  Princip for skemalægning – bilag 3 (17.45-
18.00) 

 

 Baggrund: Ved skolebestyrelsesmødet 

d. 7. december drøftedes en 

revidering af princip for 

skemalægning. SC har udarbejdet et 

udkast, som lærerne har drøftet på et 

lærermødet d. 17. januar. 

 

 Beslutning og godkendelse af princip 

for skemalægning  

7. Princip for skemalægning 

Skolebestyrelsen godkendte det reviderede 

princip for skemalægning. 

8. Skoleudviklingssamtale 2023 (18.00-18.10) 
 

8. Skoleudviklingssamtale 
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 Orientering om 
skoleudviklingssamtale 2023 
 

Baggrund: Folkeskoleforligskredsen 

(Socialdemokratiet, Venstre, Dansk Folkeparti, 

Socialistisk Folkeparti, Radikale Venstre, Det 

Konservative Folkeparti og Liberal Alliance) har 

den 29. oktober 2021 indgået aftale om det 

fremtidige evaluerings- og bedømmelsessystem i 

folkeskolen (national overgangstest, 

meddelelsesbog og skoleudviklingssamtale).  

Herunder at skoleudviklingssamtaler erstatter 

kvalitetsrapporter fra skoleåret 2022/23. 

Samtalerne er en ramme for en tillidsfuld og 

faglig dialog mellem kommunen og skolen om 

skolens udviklings- og indsatsområder. 

Søren orienterede omkring 

skoleudviklingssamtalen, som afholdes med 

direktøren for Børn – og Kultur, skolechefen og 

skoleledelsen på de enkelte skoler i kommunen. 

Bolderslev Skole afholder samtalen onsdag d. 8. 

februar. Samtalen tager udgangspunkt i de 6 

strategiske mål og måltallene fra de nationale test 

og trivselsundersøgelsen.  

Slutteligt vil der blive indgået aftaler omkring 

nogle specifikke fokuspunkter, som der vil blive 

arbejdet med det kommende år og 

skoleudviklingsdokumentet vil blive lagt på 

skolens hjemmeside. 

9. Princip for information og uddeling af sedler 
fra eksterne interessenter – bilag 4 (18.10-
18.25) 
 

 Drøftelse for eventuel revidering af 
princip for information og uddeling af 
sedler fra eksterne interessenter 
 

9. Princip for information og uddeling af sedler. 

Efter drøftelse blev der besluttet at AULA kun 

bruges til information/kommunikation mellem 

skole og hjem, men at skolen gerne vil være 

behjælpelige med, at dele sedler ud til 

elever/hjem fra eksterne interessenter. 

Sarah C. laver et udkast til revideret princip, som 

drøftes på skoleteammøde og på kommende 
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skolebestyrelsesmøde. Af princippet skal der 

fremgå, en argumentation for beslutningen. 

10.  Ansøgning om afkortning af 
undervisningstiden – bilag 5 (18.25-18.35) 

 

 Drøftelse og beslutning vedr. fortsat 
afkortning af undervisningstiden for 
mellemtrinnet i skoleåret 23-24 jf. 
folkeskolelovens § 16 d 
 

 

10. Ansøgning om afkortning af undervisnings- 

       tiden. 

 

Søren orienterede omkring den fortsatte 

mulighed for afkortning af undervisningstiden for 

mellemtrinnet, som har været gældende de 3 

forgående skoleår på Bolderslev Skole. Efter 

drøftelse besluttede skolebestyrelsen, at 

undervisningstiden fortsat skal afkortes. Søren 

orienterer Børn – og Kultur om skolebestyrelsens 

beslutning.  

11. Tilflytning af tyskere borgere til vores 
skoledistrikt (18.35-18.55) 

 

 Drøftelse vedr. eventuelle tiltag for at 
synliggøre Bolderslev Skole som et 
naturligt valg for tilflyttere fra 
Tyskland 
 

11. Tilflytning af tyske borger 

Skolebestyrelsen drøftede hvilke tiltag 

lokalsamfundet, skolen og børnehaven evt. kan 

foretage for at få tyske tilflyttere til at vælge 

Bolderslev Skole/Børnehave. Der kom mange 

gode betragtninger, ideer og perspektiver frem. 

Beslutningen blev at se tiden an, følge udviklingen 

og evt. drøfte det med lokalrådet på et senere 

tidspunkt.  

12. Evt. (18.55-19.00) 
 

 Næste skolebestyrelsesmøde tirsdag 
d. 18. april kl. 17.00-19.00  
 

12. Evt. 

Vedr. besparelsen af el. 

Der er observeret at lyset på gangarealerne og i 

nogle faglokaler ud mod stien lyser om aftenen, 

når der ikke er aktivitet på skolen. 

Efter skolebestyrelsesmødet er der aftalt flg. Med 

teknisk serviceleder: 

Den ene censor på gangarealet bliver skiftet, da 

der er konstateret fejl på den og at han i den 

kommende tid vil holde øje med faglokalerne, da 

der umiddelbart ikke er nogen fejl at finde. 
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Næste skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 18. april 

Pkt.: 

 Princip for information og uddeling 

af sedler 

 

 

 


